
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI 

RADY OSIEDLA ŚRÓDMIEŚCIE PÓŁNOC 

ZA OKRES OD 13 MAJA DO 31 GRUDNIA 2015 ROKU 

 

 

W dniu 26 kwietnia 2015 roku mieszkańcy naszego osiedla, z 27 kandydatów 

na radnych Rady Osiedla, wybrali 15 osób, które będą stanowiły Radę Osiedla 

Śródmieście Północ. 

Pierwsze konstytuujące posiedzenie odbyło się w dniu 13 maja 2015 roku pod 

przewodnictwem Pana Rafała Niburskiego radnego Rady Miasta, członka Miejskiej 

Komisji Wyborczej. 

Na pierwszym posiedzeniu wybrano Przewodniczącego oraz Zarząd Rady 

Osiedla w składzie: 

1. Ireneusz KOCZAN  - Przewodniczący Rady Osiedla 

2. Wiesław STĘPKOWSKI - Wiceprzewodniczący  

3. Bogdan WIDOMSKI - Skarbnik 

4. Dariusz Malec  - Sekretarz 

5. Tadeusz CZERWIŃSKI - Członek Zarządu 

Pozostali członkowie Rady Osiedla to: 

1. Anna  JUREK 

2. Lesław KOSIOR 

3. Maria  KREKORA 

4. Józef   MICHALSKI 

5. Zofia  MIRKIEWICZ 

6. Stanisława MULICKA 

7. Paweł  OGRODNIK 

8. Franciszek OZGA 

9. Jarosław WACH 

10. Paweł  WIDOMSKI 

Z tych 15 osób wybranych, 9 pracowało już w Radzie w poprzednich kadencjach. 

Praca w Radzie Osiedla dla 6 osób będzie ich pierwszym działaniem w organach 

samorządowych. 



W czasie od pierwszego zebrania do końca roku 2015 dyżurowaliśmy 34 razy  

w każdy wtorek w godzinach 17:oo do 19:oo.  

Rada odbyła 6 posiedzeń plenarnych, w tym jedno posiedzenie nadzwyczajne, na 

których podjęła 26 uchwał. Dotyczyły one opinii w sprawie dzierżawy budynku, 

opiniowania budżetu miasta, realizacji zadań inwestycyjnych dla rad osiedli, jak 

również organizowanych przez nas imprez, festynów, wigilii, turniejów sportowych, 

wyjazdu na grzyby, itp. 

Dzielnicowi, strażnicy Straży Miejskiej, pomagają nam jak i tym z Państwa, 

którzy do nas przychodzą rozwiązywać bieżące problemy. Wszystkie Państwa 

spostrzeżenia na temat różnych niedogodności, zgłaszaliśmy odpowiednim służbom  

i instytucjom miejskim, proponując jednocześnie sposób ich rozwiązania. 

Sprawy dotyczyły w szczególności bezpieczeństwa w ruchu drogowym, porządku 

publicznego (picie alkoholu w miejscach publicznych), sprzątania terenów 

zaśmieconych, itp. 

 Kontynuowaliśmy, jako współorganizatorzy festyny w Szkołach Podstawowych 

nr 46 i 56. Zorganizowaliśmy XIII Turniej Piłki Siatkowej – jest to już stała impreza 

naszej Rady, która skupia dzieci czterech szkół podstawowych, a mianowicie SP 46, 

54, 56, 69. Zorganizowaliśmy dla mieszkańców wyjazd na grzyby oraz 

współorganizowaliśmy wigilię dla dzieci Zespołu Szkół Specjalnych nr 12  

w Szczecinie przy ul. Wielkopolskiej.  

Po długiej przerwie wznowiliśmy wydawanie OSIEDLOWCA, naszego 

biuletynu informacyjnego, z którym docieramy do naszych mieszkańców. 

 Jak co roku włączyliśmy się w akcję dla zielonego Szczecina „Szaleństwo 

Krokusowe”, gdzie z uczniami Szkoły Podstawowej radni Rady Osiedla sadzili 

kwiatowe dywany. W tym roku były to skwery przy Szkole Podstawowej nr 46, skarpa 

przy ul. Wąskiej oraz przy ul. Wyzwolenia róg ul. Lubomirskiego. 

 W ramach programu „Współfinansowanie zadań inwestycyjnych dla rad 

osiedli” realizujemy rewitalizację terenu zielonego przy ul. Monte Casino, 

przebudowę dróg komunikacyjnych przed Gimnazjum nr 21 przy ul. Mickiewicza, 

naprawa istniejącej nawierzchni chodnika na Placu Witosa, remont placu przed 

Szkołą Podstawową nr 46 przy ul. Felczaka, montaż stojaków do rowerów na terenie 

naszego osiedla. 



Odbyliśmy spotkania z Prezydentem miasta Piotrem Krzystkiem w Centrum 

Mistrzostwa Sportowego, zorganizowaliśmy spotkanie z dyrektorami Wydziałów UM: 

Zakład Usług Komunalnych, Zarządu Budynków i Lokali Komunalnych, Zarząd Dróg  

i Transportu Miejskiego, Strażą Miejską i Policją. 

W oparciu o zgłoszenia mieszkańców naszego osiedla, w trybie 

interwencyjnym spowodowaliśmy, że Zarząd Dróg i Transportu Miejskiego naprawił 

drogę przy ul. Felczaka 20 d-e, wykonał zjazd dla wózków przy przejściu dla 

pieszych  ul. Wyzwolenia a ul. Lubomirskiego. O tyle było to trudne, że remonty 

musiały nastąpić poza planowanymi pracami remontowymi. Należy podkreślić, że 

mimo trudności  nasze starania spotkały się ze zrozumieniem dyrekcji ZDiTM. 

Na zakończenie pragnę podziękować tym radnym z Rady Osiedla, którzy 

aktywnie uczestniczą w realizacji naszych planów, organizacji festynów i innych 

imprez. 

W załączeniu sprawozdanie finansowe Rady Osiedla. 

 

 

PRZEWODNICZĄCY  
R a d y   O s i e d l a  
Śródmieście Północ 

 
 

Irene usz   Ko cza n  


